

supereal.

rented.



Limpertsberg

apartment – 1 bedroom

70 m²

This pleasant one-bedroom furnished apartment in Limpertsberg has been rented !

Situated on the 4th floor of a well-kept building, this 70 sqm fully furnished apartment offers a comfortable and stylish living space.

The apartment is composed of a spacious hallway with walk-in closet. The spacious living room with its fully equipped open kitchen offer plenty of natural light.

The bedroom offers a comfortable space, complete with large closets and its own private bathroom with toilet. Moreover, the apartment also features a separate toilet for added convenience.

On the basement there is a cellar at your disposal along with a communal laundry room.

Located in the heart of Limpertsberg, the apartment is just a few minutes away from the city center, public transportation, shops, restaurants, and parks. It's the perfect base for exploring all that Luxembourg has to offer, from its charming historic streets to its modern business districts.

If you need more information or an estimation of your property, don't hesitate to contact our super team! Supereal. Smart real estate services.

.....

Ce superbe appartement meublé une chambre dans le quartier de Limpertsberg a été loué!

Situé au 4ème étage d'un immeuble très bien entretenu, cet appartement meublé se compose d'une entrée avec placards et d'une spacieuse pièce de vie lumineuse. Une cuisine équipée est également à votre disposition.

La chambre est équipée de placards et donne accès à une salle de bain avec wc. L'appartement dispose également d'un wc séparé.

Une buanderie commune ainsi qu'une cave sont disponibles au sous-sol de l'immeuble.

Niché au cœur de Limpertsberg, cet appartement bénéficie d'une situation privilégiée à quelques minutes à pied du centre-ville, des transports en commun, ainsi que de nombreux commerces. L'emplacement de l'appartement au 2-4 rue Jean l'Aveugle est idéal pour explorer la ville de Luxembourg en profitant d'un accès facile et rapide depuis cette adresse centrale.

Pour plus de renseignements ou une estimation de votre bien, n'hésitez pas à contacter notre super équipe ! Supereal. smart real estate services.

rented.























supereal.

smart real estate services

+352 26 26 26 66

hello@supereal.lu

55 rue de la vallée

L-2661 Luxembourg